

Ref. No.: 2018/11/AR/266

27 November 2018

Chief Executive Officer
Boursa Kuwait
State of Kuwait

السيد الفاضل/ الرئيس التنفيذي لبورصة الكويت
بورصة الكويت
دولة الكويت

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد،،،

Subject: Disclosure of Material Information:
Progress update relating to the Memorandum of
Understanding and Confidentiality of Information
signed with Kuwait Finance House K.S.C.P.

الموضوع: الإفصاح عن معلومات جوهرية:
سير التطورات بخصوص مذكرة التفاهم وسرية المعلومات
الموقعة مع بيت التمويل الكويتي ش.م.ك.ع.

With reference to our earlier disclosures in relation to the above subject, please note that, as at the date of this public disclosure, as far as AUB is concerned, there have been no significant developments and that consultations are still underway regarding the valuation results of the studies prepared by HSBC and Credit Suisse, appointed pursuant to the Memorandum of Understanding & Confidentiality of Information (MOU), signed between Ahli United Bank B.S.C. (AUB) and Kuwait Finance House K.S.C.P. (KFH), on 22 July 2018 to recommend and determine a fair share exchange ratio.

بالإشارة إلى إفصاحاتنا السابقة بخصوص الموضوع المذكور أعلاه وحتى تاريخ هذا الإفصاح، نود أن نحيطكم علماً بأنه لم تطرأ أي تطورات تُذكر وذلك على حسب علم البنك، وبأن المشاورات لا تزال جارية فيما يتعلق بنتائج التقييم للدراسات المعدة من قبل بنكي "إتش إس بي سي" و "كريديت سويس" اللذان تم تعيينهما بمقتضى مذكرة التفاهم وسرية المعلومات المبرمة بين البنك الأهلي المتحد ش.م.ب. مع بيت التمويل الكويتي ش.م.ك.ع. في 22 يوليو 2018م لتقديم الرأي والتوصية بخصوص المعدل العادل لتبادل الأسهم.

AUB will provide additional disclosures on this matter, as required, to comply with governing laws and regulations.

وسيقوم البنك الأهلي المتحد بالإفصاح فوراً وتباعاً عن أية تطورات بخصوص هذا الموضوع التزاماً بالقوانين واللوائح المنظمة لذلك.

Yours sincerely,

For Ahli United Bank B.S.C.



وتفضلوا بقبول فائق الاحترام.

عن البنك الأهلي المتحد ش.م.ب.

نموذج الإفصاح المكمل

التاريخ	27 نوفمبر 2018م
اسم الشركة المدرجة	البنك الأهلي المتحد ش.م.ب (البحرين)
عنوان الإفصاح	الإفصاح عن معلومات جوهرية: سير التطورات بخصوص مذكرة التفاهم وسرية المعلومات الموقعة مع بيت التمويل الكويتي ش.م.ك.ع.
تاريخ الإفصاح السابق	28 أكتوبر 2018م
التطور الحاصل على الإفصاح	بالإشارة إلى إفصاحاتنا السابقة بخصوص الموضوع المذكور أعلاه وحتى تاريخ هذا الإفصاح، نود أن نحيطكم علماً بأنه لم تطرأ أي تطورات تُذكر وذلك على حسب علم البنك، وبأن المشاورات لا تزال جارية فيما يتعلق بنتائج التقييم للدراسات المعدة من قبل بنكي "إتش إس بي سي" و "كريدت سويس" اللذان تم تعيينهما بمقتضى مذكرة التفاهم وسرية المعلومات المبرمة بين البنك الأهلي المتحد ش.م.ب. مع بيت التمويل الكويتي ش.م.ك.ع. في 22 يوليو 2018م لتقديم الرأي والتوصية بخصوص المعدل العادل لتبادل الأسهم. وسيقوم البنك الأهلي المتحد بالإفصاح فوراً وتباعاً عن أية تطورات بخصوص هذا الموضوع التزاماً بالقوانين واللوائح المنظمة لذلك.
الأثر المالي للتطور الحاصل (إن وجد)	لا توجد أي تأثيرات جوهرية على المركز المالي.



Disclosure and Transparency

Appendix No. (13)

Supplementary Disclosure Form

Date	27 November 2018
Name of Listed Company	Ahli United Bank B.S.C. (Bahrain)
Disclosure Title	Disclosure of Material Information: Progress update relating to the Memorandum of Understanding and Confidentiality of Information signed with Kuwait Finance House K.S.C.P.
Date of previous disclosure	28 October 2018
Development that occurred to the disclosure	<p>With reference to our earlier disclosures in relation to the above subject, please note that, as at the date of this public disclosure, as far as AUB is concerned, there have been no significant developments and that consultations are still underway regarding the valuation results of the studies prepared by HSBC and Credit Suisse, appointed pursuant to the Memorandum of Understanding & Confidentiality of Information (MOU), signed between Ahli United Bank B.S.C. (AUB) and Kuwait Finance House K.S.C.P. (KFH), on 22 July 2018 to recommend and determine a fair share exchange ratio.</p> <p>AUB will provide additional disclosures on this matter, as required, to comply with governing laws and regulations.</p>
The financial effect of the occurring development (if any)	No Material Effect.

